
Buiten reikwijdte

[24-03-2020 07:27:49] IEEE Martin een goedemorgen.Je krijgt ongetwijfeld vele initiatieven en plannen

voorgeschoteld. Het lijkt me een goed plan om een beperkt aantal ziekenhuizen, helemaal coronavrij te houden

voor spoedzorg. Dat zou kunnen worden georganiseerd door bijv tweelokatie ziekenhuizen. De medewerkers etc

kunnen we dan integraal en a tempo testen. Ik hoor wel ofjullie dit een goed plan vinden. Groet en sterkte

wardens, INMREKEEKANN
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[24-03-2020 19:32:12] Martin: Ik laat het uitzoeken.

[19-05-2020 08:08:36] Goedemorgen Martin, voor jullie vast een drukken spannende dag. Ik heb

een vraag over uitbreiding IC bedden. We zijn in Hilversum een nieuw ziekenhuis aan het bouwen. Nu is ernog

ruimte en gelegenheid het aantal IC bedden te verdubbelen. Wie gaat daarover en met wie van VWS kan ik dat

afstemmen? Groet en mooie dag toegewenst, [IEEE


